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DE Acoustics（缔艺）品牌在1998年深圳与英国团队针对中国以及亚洲区域，按照当时的市场需求及听觉特性而应运而生的。同年在英国注

册了DE Acoustics品牌。为了能够给广大市场提供既有国际品质又有绝对性价比的产品，采取了在深圳建立组装厂，喇叭单元分频器等重要

部件进口，木箱及其他五金中国制造的经营思路，其品质优秀，价位适中，迅速在市场上受到广大用户喜爱。

 

2000年DE Acoustics（缔艺）品牌走向国际，在当年德国国际音响展中面向欧洲市场，并获得欧洲市场认可。同年开拓国际市场，期间获得包

括中国在内的全球17个国家注册，成为全球推广的专业音频品牌。DE Acoustics（缔艺）与英国FANE,德国BMS，德国B&C,意大利RCF,意大

利Faital等诸多国际著名品牌建立了良好的技术与产品合作。通过国际交流合作DE Acoustics（缔艺）在多年实践中自主研发了有独立专利

的一系列喇叭单元与成品音箱等专业产品。

 

经过20余年的发展与沉淀，DE Acoustics（缔艺）拥有了专业音响系统，专业话筒，音视频数字系统、AV控制系统。在各类系统使用、管理以及

发布提供综合完整的产品。DE Acoustics（缔艺）致力于提供市场上最佳的创新性解决方案，在产品有效性、易用性的定义和设计方面遥遥领

先。 DE Acoustics（缔艺）产品具有灵活性、可定制性、优良的可靠性，易于维护和管理，并兼容各类系统以及支持多语种等特点。以帮助各工

程技术人员和用户提高满意度和信任度。

DE Acoustics（缔艺）产品可以满足各类会议室，企业院校，党政机关，剧院，体育场馆，宗教场所，星级酒店，机场车站，主题公园等当前和未

来发展的需要。能够满足各种类型和规模音视频及控制系统的需求，从最小的分支机构到大型的联合组织。

DE Acoustics（缔艺）累了雄厚的技术力量和高素质的员工队伍，已形成规模化，品质化的生产研发能力。坚持“以人为本，务实创新”的经营

理念引导着DE Acoustics（缔艺）产品朝着高品质，高性价比的方向发展。DE Acoustics（缔艺）在技术研发，质检品控，售后服务等环节不断

的提高管理水平及引进各类管理技术人才，引进国内外尖端检测和生产设备，只为了能打造更多优质产品，为各类用户提供完整高效的解决

方案与服务。

The DE Acoustics brand was created in 1998 in Shenzhen with the UK team for China and the Asian region, in accordance 
with the market demand and listening characteristics at the time. In the same year, DE Acoustics brand was registered 
in the UK. In order to be able to provide the majority of the market with both international quality and absolute cost-ef-
fective products, we have adopted the business idea of establishing an assembly plant in Shenzhen, importing import-
ant components such as speaker units and crossovers, and manufacturing wooden boxes and other hardware in China.

 
In 2000, DE Acoustics (connects the art) brand to the international, in that year in the German International Audio 
Exhibition for the European market, and get the European market recognition. DE Acoustics has established good 
technical and product cooperation with many famous international brands such as FANE (UK), BMS (Germany), B&C 
(Germany), RCF (Italy) and Faital (Italy). Through the international exchange and cooperation DE Acoustics (the art) in 
many years of practice independent research and development of a series of independent patent speaker units and 
finished speakers and other professional products.

 
After more than 20 years of development and precipitation, DE Acoustics (Juyi) has a professional audio system, profes-
sional microphone, audio and video digital system, AV control system. DE Acoustics is committed to providing the best 
innovative solutions in the market, leading in the definition and design of product effectiveness and ease of use. DE 
Acoustics products are flexible, customizable, highly reliable, easy to maintain and manage, and compatible with all 
types of systems and support multiple languages. To help engineers and users to improve satisfaction and trust.

DE Acoustics products can meet the current and future development needs of various conference rooms, enterprises 
and colleges, party and government agencies, theaters, stadiums, places of worship, star hotels, airports and stations, 
theme parks, etc. We are able to meet the needs of all types and sizes of audio/video and control systems, from the 
smallest branch to large joint organizations.

DE Acoustics (connect the art) has accumulated strong technical force and high-quality staff, has formed a large-scale, 
quality production and R & D capabilities. DE Acoustics (JIANGYI) in technology research and development, quality 
control, quality control, after-sales service and other links to continuously improve the management level and the 
introduction of various types of management techniques and talents. Talent, the introduction of cutting-edge testing 
and production equipment at home and abroad, just to create more high-quality products, to provide complete and 
efficient solutions and services for all kinds of users.

公司简介
Company Profile



RL带式线阵系列音箱
RL Band Line Array Series Speakers

是专为大型会议，多功能厅与体育场馆、广场、高档私家影院等扩声场合设计而生。真正做到的小体积
大能量，小巧的箱体高效率，优于同等几倍体积的音箱。超薄，超轻，便于流动与固定安装。
独有的带有散热系统8寸大功率高灵敏度铝带高音，音色纯正瞬态特性好反应速度快,高频上限宽,失
真小，泛音丰富，最突出的超高频段,对于高频的延伸和解析力都有不俗的发挥和准确的控制力。完成
最逼真的音乐质感。
搭载大音圈，高灵敏度的钕磁单元，与高音完美匹配迸发出低失真连续而强大的声压，扩声系统在整
个覆盖范围内声压级接近均匀，在远距离声音仍然十分清晰，满足每一个舞台对高标准声音的需求。
专为RL全频系列搭载的RL-SUB系列，超低频音箱选用高灵敏度，大功率，大动态的钕磁高效低音单
元，配合全频阵列，能为这个系统提供，坚实强有力的低频。在出厂前严格的检测与匹配下，保证同一
场合内所有低音在阻抗与感抗上的一致性，让功放提供的功率转换顺畅，从而降低超低频失真。

Is designed for large meetings, multi-functional halls and stadiums, squares, high-end 
private theaters and other sound reinforcement occasions. Really small volume of large 
energy, compact box high efficiency, better than the same several times the volume of the 
speaker. Ultra-thin, ultra-light, easy to flow and fixed installation.
Unique with heat dissipation system 8-inch high-powered high-sensitivity aluminum with 
tweeter, pure tone transient characteristics of good response speed, high-frequency 
ceiling wide, small distortion, rich overtones, the most prominent ultra-high frequency 
band, for high-frequency extension and resolution are not bad to play and accurate 
control. Complete the most realistic music texture.
Equipped with a large voice coil, high sensitivity neodymium magnetic unit, and the treble 
perfectly matched burst of low distortion continuous and powerful sound pressure, sound 
reinforcement system in the entire coverage of the sound pressure level close to uniform, 
the sound is still very clear at a distance, to meet the needs of each stage on the high 
standard of sound.
Specially for the RL full-range series equipped with the RL-SUB series, subwoofer 
selection of high sensitivity, high power, large dynamic neodymium efficient woofers, 
with full-range array, can provide this system, solid and powerful low frequency. In the 
factory under strict testing and matching, to ensure that all bass in the same occasion in 
the impedance and sense resistance consistency, so that the power provided by the ampli-
fier conversion smoothly, thereby reducing the ultra-low frequency distortion.

超薄，超轻，小体积大能量，优于同等几倍体积的音箱
独创带有散热装置的8寸铝带式大功率高灵敏度高音单元
独创精密的宽水平指向号角负载技术，解决声干涉更适合阵列 
使用
方便可靠的安装吊件，可阵列可单独使用的灵活设计。
平滑的频率响应与相位特性，音色纯正瞬态特性好,高频上限宽, 
失真小,泛音丰富
与音频处理器和功放搭配，可使其内置优化参数发挥最佳性能

○ Ultra-thin, ultra-clear, small volume and large energy, better than  
      the same several times the volume of the speaker
○ The original 8-inch aluminum belt type high-power high-sensitivity  
       tweeter with heat sink
○ Original precision wide horizontal pointing horn load technology 
      to solve the sound interference more suitable for array use
○ Convenient and reliable installation pendant, the array can be       
      used alone flexible design
○ Smooth frequency response and phase characteristics, pure tone 
      transient characteristics, high-frequency upper limit wide, small  
      distortion, rich overtones
○ With audio processors and amplifiers, can make its built-in 
      optimized parameters to play the best performance

产品特点/Product Features

技术参数/Technical parameters

类型/Type

单元/Unit

频率响应/Frequency Response 

标称阻抗/Nominal impedance

额定功率/ AES Pow

灵敏度/Sensitivity

声压级/ SPL

箱体/box

尺寸/Size(WxHxD)

重量/Weight

线阵次低音音箱/Line Array Subwoofer

10"钕磁高效低音单元
10" Neodymium high efficiency woofer

50Hz-500Hz（-10dB）
8Ω                                                                                                                     
550W;音乐功率/Music Power：1100W，峰值功率/Peak power：2200W                                                                                                       
100dB/1W/1m                                                                                                                     
连续/Continuous：126dB，峰值/Peak：132dB； 
多层桦木夹板箱体，黑色高硬度喷漆；
Multi-layer birch plywood case with black high hardness spray paint. 

368x368x365mm                                                                                                             
14Kg

类型/Type

单元/Unit

频率响应/Frequency Response 

标称阻抗/Nominal impedance

额定功率/ AES Pow

灵敏度/Sensitivity

声压级/ SPL

覆盖角度/Angle(HxV)
箱体/box

尺寸/Size(WxHxD)

重量/Weight

超薄带式线阵列全频音箱
Ultra-thin ribbon line array full-range speaker
HF：1 x 8”铝带高音+高音散热模块；LF：4 x 4”高声压钕磁单元；
HF: 1 x 8" aluminum with tweeter + tweeter cooling module;

LF: 4 x 4" high pressure neodymium magnetic unit.

100Hz -30KHz（-3dB）
6Ω
240W;音乐功率/Music Power：480W，峰值功率/Peak power：960W
98dB/1W/1M；
连续/Continuous：123dB，峰值/Peak ：129dB；
100°x 10°
多层桦木夹板箱体，黑色高硬度喷漆；
Multi-layer birch plywood case with black high hardness spray paint. 

368mm x 240mm x 160mm；
8Kg

RL-4418

RL-10SUB
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技术参数/Technical parameters

带式全频音柱
Band type full-range sound column

HF：1 x 8”铝带高音+高音散热模块；LF：8 x 4”高声压钕磁单元；
HF: 1 x 8" aluminum with tweeter + tweeter cooling module; 

LF: 8 x 4" high pressure neodymium magnetic unit.

80Hz -30KHz（-3dB）
4Ω
400W;音乐功率/Music Power：800W，峰值功率/Peak power：1600W
102dB/1W/1M；
连续/Continuous：126dB，峰值/Peak ：132dB；
100°x30°
多层桦木夹板箱体，黑色高硬度喷漆；
Multi-layer birch plywood case with black high hardness spray paint. 

163mm x 1300mm x 160mm；
13Kg 

类型/Type

单元/Unit

频率响应/Frequency Response 

标称阻抗/Nominal impedance

额定功率/ AES Pow

灵敏度/Sensitivity

声压级/ SPL

覆盖角度Angle(HxV)
箱体/box

尺寸/Size(WxHxD)

重量/Weight

RL-4818

技术参数/Technical parameters

类型/Type

单元/Unit

频响范围/Frequency Response 

标称阻抗/Nominal impedance

额定功率/ AES Pow

灵敏度/Sensitivity

声压级/ SPL

箱体/box

尺寸/Size(WxHxD)

重量/Weight

线阵次低音音箱
Line Array Subwoofer

12"钕磁高效低音单元
12" Neodymium high efficiency woofer
40Hz - 3,000 Hz（-10dB） 
8Ω                                                                                                                     
800W;音乐功率/Music Power：1600W，峰值功率/Peak power：3200W                                                                                                       
100dB/1W/1m                                                                                                                     
连续/Continuous：128dB，峰值/Peak：134dB； 
多层桦木夹板箱体，黑色高硬度喷漆；
Multi-layer birch plywood case with black high hardness spray paint. 

480x480x390mm                                                                                                             
24Kg

RL-12SUB
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类型/Type

单元/Unit

频率响应/Frequency Response 

标称阻抗/Nominal impedance

额定功率/ AES Pow

灵敏度/Sensitivity

声压级/ SPL

覆盖角度Angle(HxV)
箱体/box

尺寸/Size(WxHxD)

重量/Weight

超薄带式线阵列全频音箱
Ultra-thin ribbon line array full-range speaker
HF：2 x 8”铝带高音+高音散热模块；LF：2x 8”高声压钕磁单元；
HF: 2 x 8" aluminum with tweeter + tweeter cooling module;
LF: 2x 8" high pressure neodymium magnetic unit.
65Hz -30KHz（-3dB）
16Ω
600W;音乐功率/Music Power：1200W，峰值功率/Peak power：2400W
102dB/1W/1M；
连续/Continuous：126dB，峰值/Peak ：132dB；
100°x10°
多层桦木夹板箱体，黑色高硬度喷漆；
Multi-layer birch plywood case with black high hardness spray paint. 

480mm x 435mm x 180mm；
15Kg

RL-2828

壁挂架
Wall Mount

可承重50KG，适用RL-4418
Loadable 50KG, applicable to RL-4418

RL01

壁挂架
Wall Mount

可承重60KG，适用RL-4818，RL-2828
Loadable 60KG, suitable for RL-4818, RL-2828

RL02

壁挂架
Wall Mount

适用RL-4418、RL-10SUB组合阵列吊挂安装
Suitable for hanging installation of RL-4418,RL-10SUBcombined array

RL03

壁挂架
Wall Mount

适用RL-2828、RL-12SUB组合阵列吊挂安装
Suitable forRL-2828,RL-12SUB combined array hanging installation

RL04



选用3寸带式稀土钕磁气动高音，3寸稀土钕磁低音单元，高频上限可达到27KHz
超薄设计整个箱体厚度只有8厘米，配合室内装修更加美观
铝镁合金为箱体外形时尚美观，简单易用，稳定耐用
超小紧凑的体积为各种固定安装扩提供简单而强大的解决方案
修长的身形，便于配合现代化的建筑装修
真实通透，瞬态极高，高音甜美悦耳，中频厚实
多种组合和安装方便灵活，可配套有源及无源超低系统使用

○ Selected 3-inch with rare earth neodymium magnetic pneumatic 
      tweeter, 3-inch rare earth neodymium magnetic woofer, high frequency 
      ceiling can reach 27KHz
○ Ultra-thin design of the entire box thickness of only 8 cm, with the 
      interior decoration more beautiful                
○ Aluminum-magnesium alloy for the box shape fashionable and 
      beautiful, simple to use, stable and durable
○ Ultra-small compact size for a variety of fixed installation expansion to 
      provide a simple and powerful solution
○ Slim body shape, easy to match the modern building decoration
○ Realistic and transparent, very high transients, sweet and pleasant 
      treble, thick midrange
○ A variety of combinations and installation flexibility, can be used with 
     active and passive ultra-low system

产品特点/Product Features
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AS-R系列音柱
AS-R series sound column

装载HVFR (High Velocity Folded Ribbon)高动态折折叠丝带高音单
元，为公认的高音扬声器顶级单元类型之一。

独特设计的低阻抗高灵敏3寸稀土钕磁单元作为中低频。

使整个音箱保持高灵敏度曲线更平滑，作为背景音乐及语言扩声有极佳
效果。

优异的高音特性使扬声器具有细致，坚实，爽朗，清澈，甜美又不失细节，
解析力极高，精准，动态大，延展性好的表现。

能真实地表现细致的人声，使话筒拾音表现轻松，特别是在大讯号时的语
言清晰度上有着得天独厚的优势。

Equipped with HVFR (High Velocity Folded Ribbon) high dynamic 
folding ribbon tweeter, recognized as one of the top tweeter 
types.

Unique design of low impedance and high sensitivity 3-inch rare 
earth neodymium magnetic unit as the low and middle frequen-
cies.

Make the whole speaker to maintain high sensitivity curve more 
smooth, as background music and language sound reinforcement 
has excellent results.

Excellent treble characteristics make the speaker has a detailed, 
solid, crisp, clear, sweet and without loss of detail, very high 
resolution, accurate, dynamic, good performance of extension.

Can be true to the detailed performance of the human voice, so 
that the microphone pickup performance easily, especially in the 
large signal when the language clarity has a unique advantage.



类型/Type

单元/Unit

频响范围/Frequency Response Range

标称阻抗/Nominal impedance

额定功率 /AES Pow

灵敏度/Sensitivity

声压级/ SPL

覆盖角度/Angle(HxV)
接线方式/Wiring method

箱体/Box

尺寸/Size(WxHxD)
重量/Weight

带式音柱/Tape Column
1x3"带式气动稀土钕磁高音，4x3"稀土钕磁体全频段高品质喇叭单元
1x3" band pneumatic rare-earth neodymium tweeter, 

4x3" rare-earth neodymium magnet full-range high quality speaker unit

120Hz-30KHz；（-10dB)
4Ω
105W；峰值功率/Peak power：420W
98dB/1W/1m；
连续/Continuous：115dB，峰值/Peak：118dB；
140° x 30°
2x4pin Speakon
铝镁合金箱体
Aluminum magnesium alloy box

100x440x80mm
2.5Kg

音柱/Sound Column
2x3"稀土钕磁体全频段高品质喇叭单元
2x3" rare earth neodymium magnet full 
range high quality speaker unit
140Hz-20KHz；（-10dB)
8Ω
40W；峰值功率/Peak power：160W
95dB/1W/1m；
连续/Continuous：110dB，峰值/Peak：116dB；
140° x 140°
2x4pin Speakon
铝镁合金箱体
Aluminum magnesium alloy box

100x200x80mm
1.1Kg

类型/Type

单元/Unit

频响范围/Frequency Response Range

标称阻抗/Nominal impedance

额定功率 /AES Pow

灵敏度/Sensitivity

声压级/ SPL

覆盖角度/Angle(HxV)
接线方式/Wiring method

箱体/Box

尺寸/Size(WxHxD)
重量/Weight

AS-302R

AS-304R

系列壁挂架
Series Wall Mount

专用壁挂架可承受40KG
Dedicated wall bracket can withstand 40KG

AS-01

类型/Type

单元/Unit

频响范围/Frequency Response Range

标称阻抗/Nominal impedance

额定功率 /AES Pow

灵敏度/Sensitivity

声压级/ SPL

覆盖角度/Angle(HxV)
接线方式/Wiring method

箱体/Box

尺寸/Size(WxHxD)
重量/Weight

带式音柱/Tape Column
3x3"带式气动稀土钕磁高音，12x3"稀土钕磁体全频段高品质喇叭
3x3" band pneumatic rare-earth neodymium tweeter, 
12x3" rare-earth neodymium magnet full-range high quality horn
80Hz-30KHz（-10dB）
8Ω
315W;峰值功率/Peak power：1260W
103dB/1W/1m
连续/Continuous：119dB,峰值/Peak：122dB；
140° x 30°
2x4pin Speakon
铝镁合金箱体
Aluminum magnesium alloy box

100x1240x80mm
7Kg

带式音柱/Tape Column
2x3"带式气动稀土钕磁高音，8x3"稀土钕磁体全频段高品质喇叭单元
2x3" band pneumatic rare-earth neodymium tweeter
8x3" rare-earth neodymium magnet full-range high quality speaker unit
100Hz-30KHz（-10dB）
8Ω
210W;峰值功率/Peak power：840W
98dB/1W/1m
连续/Continuous：117dB,峰值/Peak：120dB；
140° x 30°
2x4pin Speakon
铝镁合金箱体
Aluminum magnesium alloy box

100x840x80mm
5Kg

类型/Type

单元/Unit

频响范围/Frequency Response Range

标称阻抗/Nominal impedance

额定功率 /AES Pow

灵敏度/Sensitivity

声压级/ SPL

覆盖角度/Angle(HxV)
接线方式/Wiring method

箱体/Box

尺寸/Size(WxHxD)
重量/Weight

AS308R

AS312R

技术参数/Technical parameters 技术参数/Technical parameters
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AS-R系列三角音箱
AS-R Series Triangle Speaker

专为设计师打造的三角型箱体设计，多种安装方式完美融合各类室内高
品质装修设计。
选用带式稀土钕磁气动高音驱动器，优异的高音特性使扬声器具有细致，
坚实，爽朗，清澈，甜美又不失细节，解析力极高，精准，动态大，瞬性好的
上好表现，为公认的高音扬声器顶级单元之一。
人声能真实地表现细致的磁性嗓音，使话筒拾音表现轻松，特别是在大讯
号时的语言清晰度上有着得天独厚的优势。

搭载两种不同的5寸钕磁单元作为中频，低频。使整个细节更加完美。作
为各类音乐场所，语言扩声，背景音乐有极佳效果。

Specially designed for designers to create a triangular cabinet 
design, a variety of installation methods to perfectly integrate all 
kinds of indoor high-quality decoration design.
Selected with a rare earth neodymium magnetic pneumatic 
tweeter, excellent tweeter characteristics make the speaker has a 
detailed, solid, crisp, clear, sweet and without loss of detail, high 
resolution, accurate, dynamic, transient good performance, 
recognized as one of the top tweeter unit.
The human voice can truly express the detailed magnetic voice, so 
that the microphone pickup performance is easy, especially in the 
large signal when the language clarity has a unique advantage.

Equipped with two different 5-inch neodymium magnetic unit as 
the midrange, low frequency. Make the whole detail more perfect. 
As a variety of music venues, language amplification, background 
music has excellent results.

装载HVFR 3”高动态折折叠丝带高音单元，2x5”钕磁低音单元
优异的高频细节
铝镁合金为箱体外形时尚美观，简单易用，稳定耐用
专为设计师打造三角型设计整个箱体可天花角落多种安装，配合室内装修更加美观
音色清澈，甜美又不失细节
真实通透，瞬态极高，高音甜美悦耳，低频厚实

○ HVFR 3" high dynamic folded ribbon tweeter and 2x5" neodymium woofer  
      are installed
○ Excellent high frequency details
○ Aluminum-magnesium alloy for the box shape fashionable and beautiful,        
      simple to use, stable and durable
○ Specially designed for designers to create triangular design of the whole box  
      can be ceiling corner a variety of installation, with the interior decoration  
      more beautiful
○ The tone is clear and sweet without losing details.
○ Real transparent, very high transient, sweet and pleasant treble, low         
      frequency thick

三角全频音箱/Triangle full-range speaker
2×5"钕磁低音单元， 1x3” 带式气动稀土钕磁高音单元
2×5" neodymium woofer, 
1x3" band pneumatic rare earth neodymium tweeter
70Hz-30kHz
8Ω
205W；峰值功率/Peak power：820W
97dB 1W/1m
连续/Continuous：114dB,峰值/Peak：120dB；
90°× 30°
439×212×137mm
5 kg

类型/Type

单元/Unit

频率响应/Frequency Response

标称阻抗/Nominal impedance

额定功率 /AES Pow

灵敏度/Sensitivity

最大声压级/Max SPL

覆盖Angle(HxV)
尺寸/Size(W×D×H)

重量/Weight

AS-325

技术参数/Technical parameters

137

212

212

439 427

产品特点/Product Features
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CO系列同轴音箱
Co Series coaxial speakers

CO系列吊架

CO系列同轴扬声器，专为沉浸式，语言扩声，背景音乐，高水准音乐餐
吧应用而生的大功率，高灵敏度的紧凑型同轴音箱。
外观小巧轻便，更容易融入各类场所的装修，环境融合度高。
在音乐与语音可懂度与转换失真的同时，做到了在同等扬声器口径尺
寸下的最小箱体尺寸。
提供了卓越的覆盖范围和输出一致性，强大表现力，层次分明，细节感
更突出。
内置二分频，同轴双磁路，高音稀土钕磁高清晰度单元，低音铁氧体大
动态单元。提供专业音频环境所需的灵敏度、频率响应和功率处理。
双角度音箱设计符合多种场景使用，造型美观，安装便捷。

CO series coaxial speakers, Specially for immersive, language 
amplification, background music, high level music bar applica-
tions and high power, high sensitivity compact coaxial speak-
ers.
Compact and lightweight appearance, easier to integrate into 
the decoration of various places, high environmental integra-
tion.
In the music and voice intelligibility and conversion distortion 
at the same time, to achieve the same speaker aperture size in 
the smallest cabinet size.
Provides excellent coverage and output consistency, powerful 
expression, layering, and a more prominent sense of detail.
Built-in two-way, coaxial dual magnetic circuit, tweeter 
rare-earth neodymium magnetic high-definition unit, bass 
ferrite large dynamic unit. Provide the sensitivity, frequency 
response and power handling required for professional audio 
environments.
Dual-angle speaker design in line with a variety of scenes, 
beautiful shape, easy to install.

沉浸式扩声，语言扩声，背景音乐，高水准音乐餐吧
小场所高要求的舞台监听返送
音乐厅、多功能厅、剧场辅助扩声

○ Immersive sound reinforcement, language sound       
      reinforce ment, background music, high level music     
      dining bar
○ Small places with high requirements of stage       
      monitoring  return
○ Concert hall, multi-function hall, theater auxiliary        
      sound reinforcement

类型/Type

单元/Unit
频响范围/Frequency Response Range

标称阻抗/Nominal impedance

额定功率 /AES Pow

灵敏度/Sensitivity

声压级/ SPL

覆盖角度/Angle(HxV)
箱体/Box

尺寸/Size(WxHxD)
重量/Weight

6”二分频全频同轴音箱
6" two-way full-range coaxial speaker
6"同轴喇叭/6" coaxial speaker
70Hz-20KHz（-10dB） 
8Ω 
150W;峰值功率/Peak power：600W
93dB/1W/1m
连续/Continuous：105dB,峰值/Peak：111dB
140°x140°
多层桦木夹板箱体，黑色高硬度喷漆；
Multi-layer birch plywood case with black high hardness spray paint. 

210x210x210mm
5Kg

类型/Type

单元/Unit
频响范围/Frequency Response Range

标称阻抗/Nominal impedance

额定功率 /AES Pow

灵敏度/Sensitivity

声压级/ SPL

覆盖角度/Angle(HxV)
箱体/Box

尺寸/Size(WxHxD)
重量/Weight

5”二分频全频同轴音箱
5" two-way full-range coaxial speaker
5"同轴喇叭 /  5" coaxial speaker
90Hz-20KHz（-10dB）
8Ω
100W；峰值功率/Peak power：400W 
92dB/1W/1m  
连续/Continuous：99dB，峰值/Peak：105dB；
140°x140°
多层桦木夹板箱体，黑色高硬度喷漆；
Multi-layer birch plywood case with black high hardness spray paint.  

170x170x170mm 
4Kg

CO5

CO6

类型/Type

单元/Unit
频响范围/Frequency Response Range

标称阻抗/Nominal impedance

额定功率 /AES Pow

灵敏度/Sensitivity

声压级/ SPL

覆盖角度/Angle(HxV)
箱体/Box

尺寸/Size(WxHxD)
重量/Weight

8”二分频全频同轴音箱
8" two-way full-range coaxial speaker
8"同轴喇叭/8" coaxial speaker
60Hz-20KHz（-10dB）
8Ω 
150W;峰值功率/Peak power：600W
97dB/1W/1m 
连续/Continuous：105dB,峰值/Peak：111dB；
140°x140° 
多层桦木夹板箱体，黑色高硬度喷漆；
Multi-layer birch plywood case with black high hardness spray paint. 

260x360x240mm 
8Kg

CO8

技术参数/Technical parameters

产品特点/Product Features
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